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Posiedzeniu przewodniczył: przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego i Administracji 

Państwowej Janusz Sepioł.  

Porządek posiedzenia: 1. Rozpatrzenie ustawy o zmianie niektórych ustaw w związku ze 

standaryzacją niektórych wzorów pism w procedurach 

administracyjnych (druk senacki nr 624; druki sejmowe nr 2123 

i 2281). 

W posiedzeniu uczestniczyli:  senatorowie członkowie Komisji Samorządu Terytorialnego 

i Administracji Państwowej: Tadeusz Arłukowicz, Stanisław Iwan, 

Andrzej Matusiewicz, Zbigniew Meres, Ireneusz Niewiarowski, 

Jarosław Obremski, Andrzej Pająk, Jadwiga Rotnicka, Janina 

Sagatowska, Janusz Sepioł, Krzysztof Słoń, 

 senatorowie członkowie Komisji Gospodarki Narodowej: Łukasz 

Abgarowicz, Wiesław Dobkowski, Stanisław Iwan, Kazimierz 

Kleina, Stanisław Kogut, Marek Martynowski, Jan Michalski, 

Andrzej Owczarek, Bogusław Śmigielski, Jan Wyrowiński, 

Roman Zaborowski, Marek Ziółkowski, 

 
 goście: 

 Ministerstwo Gospodarki: 

 podsekretarz stanu Mariusz Haładyj, 

 dyrektor Departamentu Doskonalenia Regulacji 

Gospodarczych Grzegorz Lang, 

 Ministerstwo Sportu i Turystyki: 

 specjalista w Departamencie Turystyki Dominik Borek, 

 

  Kancelaria Senatu: 

 Biuro Legislacyjne: 

 legislator Aldona Figura. 

 
 

Przebieg posiedzenia:  

Ad 1. 

 

Ustawę przedstawił podsekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki Mariusz Haładyj. 

Celem ustawy jest tworzenie ułatwień w wykonywaniu działalności gospodarczej poprzez 

nałożenie na właściwe organy obowiązku określenia standardowych, jednolitych wzorów 

pism w formie elektronicznej, wykorzystywanych w procedurach administracyjnych. 

Standaryzacja wzorów pism ma stanowić etap pełnej elektronizacji procedur 

administracyjnych. 

Przedstawicielka Biura Legislacyjnego nie miała uwag o charakterze legislacyjnym. 

W trakcie dyskusji pojawiła się kwestia niezasadnego, zdaniem senatora Kazimierza 
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Kleiny, żądania przez niektóre urzędy i instytucje posiadania pieczątek firmowych przez 

interesantów. Senator Kazimierz Kleina zastanawiał się, czy przy okazji nowelizacji można 

by wyeliminować niekonsekwencję związaną z koniecznością używania pieczęci 

firmowych przez przedsiębiorców. 

Wiceminister Mariusz Haładyj poinformował, że resort zapozna się ze sprawą i przygotuje 

stosowne rozwiązania, tak by wyeliminować niezasadną praktykę. 

Senator Janusz Sepioł zgłosił wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek. 

W wyniku głosowania komisje przyjęły ten wniosek. 

Na sprawozdawcę komisji wybrano senatora Jana Michalskiego. 

 

Konkluzja: Komisja wnosi o przyjęcie ustawy bez poprawek (druk senacki nr 624 A). 

 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową. 

Opracowano w BPS 


